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Møde i arbejdsgruppen Byplan, Trafik og Havnen d. 19. oktober 2021 kl. 17 

Til stede:  

Mogens Holm, Claus Møller Bendixen, Lone Hedegaard, Gert Vincent og Christian Christensen (ref.) 

Afbud:  

Asbjørn Kaasgaard, Erik Rasmussen, Frode Neergaard og Tage Henningsen. 

 

1. Valg af mødeleder og referent 

Christian Christensen 

2. Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt med en tilføjelse. Se punkt 8. 

3. Høringssvar om Idekatalog Liv og udfoldelse på vandet 2021  

Christian oplyste,  

- at et udkast til høringssvar skal behandles i lokaludvalgsmødet den 27. oktober.   

- at BTH-gruppen drøftede sagen i sit møde den 15. juni 

- at lokaludvalget drøftede sagen i sit møde den 24. juni.  

 

Det blev aftalt, at Gert skriver et udkast til høringssvar, som han afstemmer med Mogens.  

I udkastet skal der fokuseres på, at der er mange aktiviteter i havnen, som kan være i konflikt med 

hinanden, og herunder at brugen af udlejningsbådene ikke altid er hensigtsmæssig. Mange aktører 

kæmper om pladsen, men bestemte grupper skal ikke sætte sig på havnen.  

Der skal også sættes fokus på den betydning, som brugen af havnen har for beboerne, der bor ud til 

havnen og kanalerne. Endelig skal det fremhæves i udkastet, at ikke-støjende aktiviteter i havnen 

bør fremmes. 

 

4. Høringssvar om forslag til tillæg 7 til lokalplan Holmen II (Margretheholm)  

Christian oplyste, 

- at forslaget til lokalplantillæg er i offentlig høring frem til den 25. november 

- at senest i lokaludvalgsmødet den 24. november skal lokaludvalget beslutte sit høringssvar 

- at lokaludvalget og TMF er vært for et offentligt informationsmøde den 4. november kl. 17 om 

forslaget til lokalplantillæg. 

 

I BTH-gruppen var der en forventning om, at borgerne, der deltager i informationsmødet, i 

hovedsagen vil tale om, at de mister parkeringspladser, når der skal bygges botilbud og 

daginstitution på arealet.  Imidlertid har det været kendt, at parkeringspladserne var midlertidige. 

Desuden er der et parkeringsanlæg i området. Derudover vil der nok også blive talt om trafikken i 

området og om de tiltag, der er på vej på Refshalevej. TMF skal være forberedt på dette. 

BTH-gruppen vurderede, at der er behov for en daginstitution på Margretheholm. BTH-gruppen 

drøftede derudover, hvordan botilbuddet vil komme til at ligge i forhold til den fredede 

vandflyverhangar. 

5. Status på Holmen Dirt 

BTH-gruppen talte kort om status på Holmen Dirts situation. 
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6. Skal TMF komme den 16. november eller den 7. december og tale med jer om lokalplaner mv.?  

Da mange lokaludvalgsmedlemmer og suppleanter er tilforordnede på valgdagen den 16. 

november, bad BTH-gruppen Christian om at flytte mødet med TMF, så det holdes i forbindelse 

med det næste møde i BTH-gruppen den 7. december. 

7. Kulturmiljøer 

Christian orienterede kort om baggrunden for Økonomiforvaltningens invitation til lokaludvalgene 

til et webinar den 2. november om aftenen om kulturmiljøer. Gert deltager gerne i webinaret. 

8. Interessentmøde om foranalyse af stibro mellem Nordre Toldbod/Langelinie og Refshaleøen 

Christian oplyste, at lokaludvalget har mulighed for at deltage i et interessentmøde den 27. oktober 

kl. 15-17 om en foranalyse af stibro mellem Nordre Toldbod/Langelinie og Refshaleøen, som TMF 

har inviteret til. BTH-gruppen fandt det relevant, at lokaludvalget deltager i mødet. Christian taler 

med lokaludvalgets forretningsudvalg om det. 

9. Eventuelt 

Gert orienterede om forholdene ved Lille Langebros brofæste på Christianshavn. Han vil bede et 

lokaludvalgsmedlem foreslå lokaludvalget at drøfte forholdene. 

 

BTH-gruppen drøftede kort status på valget til lokaludvalg, der finder sted i starten af 2022. 

 

 

 

 


